

Authorization (Power of attorney)

We/Wir

Schrader Electronics Ltd.

Unit 11, Technology Park,
Antrim, County Antrim, BT41 1QS

**Authorize/
bevollmächtigen**

IB-Lenhardt

Kaiserstrasse 170 - 174 Building B12
66368 St Ingbert
Germany

To act as our agent, to process approvals and to sign on our behalf for approval matters in the following countries:

als unser Agent aufzutreten, Zulassungen zu beantragen & in unserem Namen für Zulassungsprozesse in den folgenden Ländern zu unterzeichnen:

Worldwide

We grant IB-Lenhardt during the processing of this project the right to subcontract further agents and to send documents and test samples to these agents as long as they are bound by a Non-Disclosure Agreement. IB-Lenhardt is further on permitted to send documents and samples to national authorities, national test laboratories and other national instances necessarily required for the approval process.

Wir ermächtigen IB-Lenhardt bei der Bearbeitung dieses Projekts, Agenten zu beauftragen und Unterlagen und Prüfmuster an diese zu senden, solange sie durch einen Non-Disclosure Agreement gebunden sind. Des Weiteren ist IB-Lenhardt gestattet, Unterlagen und Muster an die nationalen Behörden, nationalen Prüflabore und anderen nationalen Instanzen zu senden, die für das Zulassungsverfahren erforderlich sind.

This authorization is applicable for the product:

Any Sensor Product



SCHRADER ELECTRONICS LTD
11 TECHNOLOGY PARK
BELFAST ROAD
ANTRIM BT41 1QS
TAX REF. 916/G261

Name: JAMES KYLE

(stamp+signature)

Company: SCHRADER ELECTRONICS

Date: 10 June 2014

Address: UNIT 11, TECHNOLOGY PARK .ANTRIM
.BT411QS

Phone: 02894483067